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ROMÂNIA 
JUDETUL BUZĂU 

COMUNA CERNĂTEȘTI 
CONSILIUL LOCAL CERNĂTEȘTI     

 

 
          
 
Nr. 4828/25.11.2021 

       
 

PROCES  VERBAL 
încheiat cu ocazia sedinței ordinare a Consiliului Local al Comunei  

Cernătești din data de 25.11.2021 
 

          Anul 2021, luna Noiembrie, ziua 25, în Primaria Cernătesti, a fost încheiat 
procesul verbal al sedintei ordinare, cu respectarea art. 138 alin. (13) din OG 
57/2019 privind Codul administrativ cu modificarile si completarile ulterioare, după 
cum urmează: 
  Ședința  s-a  desfășurat,  conform Dispozitiei primarlui nr. 90/18.11.2021, 
privind  convocarea Consiliului Local al comunei Cernătești în ședința ordinară din 
25 Noiembrie 2021. 
 Sedința ordinară a fost organiză în format fizic la Căminul Cultural din Sat 
Aldeni, com. Cernatesti, fiind deschisă de către Secretarul general al comunei 
Cernătesti, pentru care a făcut apelul nominal al consilierilor declarati alesi, ale 
caror mandate au fost validate, respectiv: Caloian Gheorghe, Chelaru Romeo, Dobre 
Adina, Grigore Alexandru, Grigore Simion, Leu Ștefan  Mădălin, Nicolescu Ion, Stanciu 
Nicolaie, Stănilă Valentin Sebastian, Șercăianu Valerică, Toader Nicu, Tudorancea 
Florinel, Caloian Ionut si Delegat satesc Neamntu Nicolae, după care sunt invitati să 
semneze convocatorul. 

-  numarul de consilieri locali alesi - 13; 
  -  numarul de consilieri alesi, prezenti la sedinta ordinară din data de  

25.11.2021 -13; 
  - numărul de consilieri aleși, absenți – 0 
  - delegat satesc- 1 
Se constată că ședința este legal constituită. 

         În continuare secretarul general al comunei a precizat faptul că la sedinta  
ordinara, participă Primarul comunei Cernătesti, Dl Petrache Mîrzea, Dna. Consilier 
Mirica Irina,  Dna Caloian Stela Sef Birou financiar contabil, achizitii publice, 
impozite si taxe si doamna Dinu Florentina Daniela, consilier achizitii publice. 
 Secretarul general al comunei Cernătesti, prezintă procesul verbal al sedintei 
anterioare din 21 Octombrie 2021. 
  
 Presedintelui de sedinta dna. Dobre Adina: Supunem la vot: 
Cine este pentru? Impotriva? Se abtine cineva? 
 Nr. voturi: pentru 11,  împotriva 2 , abtineri 0. 
 
 Secretarul general al comunei Cernătesti – dl. Doru-Vasile Dumitrascu, dă 
cuvantul presedintelui de sedinta dna. Dobre Adina, pentru a prezenta ordinea de 
zi: 
 
 

https://portal.regista.ro/documents/edit/entity_id/23048452/general/1
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 In baza Dispozitiei primarlui nr. 90/18.11.2021, privind  convocarea 
Consiliului Local al comunei Cernătești în ședința ordinară din 25 Noiembrie 2021, 
având urmărtoarea ordine de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind  stabilirea nivelurilor impozitelor si taxelor  
locale în comuna Cernătesti, judetul Buzău, începând cu anul 2022. 
2. Proiect de hotărâre privind  privind aprobarea rectificării nr. 5 a  
bugetului local al comunei Cernătesti pe anul 2021.  
3. Proiect de hotărâre privind modificarea si completarea nr. 5 a 
Programului anual al achizițiilor publice – anexa a Strategiei anuale a achizițiilor  
 publice a comunei Cernătești, județul Buzău pentru anul 2021, Anexa privind  
 achizițiile directe. 
4. Alte probleme ale activitătii curente. 
 

Președintele de ședință: 
 Supun votului dumneavoastra ordine a de zi:  
Cine este pentru? Impotriva? Se abține cineva? 
 Nr. voturi: pentru 13,  împotrivă 0 , abtineri 0. 
 
Președintele de ședință: 

1. Proiect de hotărâre privind  stabilirea nivelurilor impozitelor si taxelor  
locale în comuna Cernătesti, judetul Buzău, începând cu anul 2022. 
Propuneri, discuții :  
Sef birou financiar contabil, achizitii publice, impozite si taxe Caloian Stela: 
Au fost adaugate lamuri, altele decat cele din sedinta pe comisii de specialitate. 
 
 Supun votului dumneavoastră priectul de hotărâre:  
Cine este pentru? Impotriva? Se abține cineva? 
 Nr. voturi: pentru 11,  împotriva 2 , abtineri 0. 
  
Președintele de ședință: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării nr. 5 a bugetului local al 
comunei Cernătesti pe anul 2021.  

Propuneri, discuții : 
Sef birou financiar contabil, achizitii publice, impozite si taxe Caloian Stela: 
Au fost adaugate lamuri, altele decat cele din sedinta pe comisii de specialitate. 
 Supun votului dumneavoastră priectul de hotărâre:  
Cine este pentru? Impotriva? Se abține cineva? 
 Nr. voturi: pentru 13,  împotriva 0 , abtineri 0 
 
Președintele de ședință: 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea si completarea nr. 5 a 
Programului anual al achizițiilor publice – anexa a Strategiei anuale a achizițiilor  
publice a comunei Cernătești, județul Buzău pentru anul 2021, Anexa privind  
achizițiile directe. 
Propuneri, discuții : 
  Consilier achizitii publice din cadrul biroului financiar contabil, achizitii publice, 
impozite si taxe Dinu Florentina-Daniela: Daca mai sunt si alte întrebări, altele 
decât cele din sedinta pe comisii de specialitate. Am explicat ca aceasta suma este 
pentru consultanta la Serviciul de salubrizare, întrucat trebuie să se refacă toata 
documentatia, din cauza ca legea de baza a fost modificată. 
Consilier Stanila Sebastian-Valentin: Au trecut cei 5 ani de la infiintare.... 
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 Supun votului dumneavoastră priectul de hotărâre:  
Cine este pentru? Impotriva? Se abține cineva? 
 Nr. voturi: pentru 13,  împotriva 0 , abtineri 0 
 
Alte probleme ale activității curente. 

Consilier Leu Stefan-Mădălin: Tabletele pe care le-am primit toti dintre noi.. 
pretul unei tablete, dupa ce am verificat si eu pe net , nu sare de 800 de lei. Ce ni s-
a prezentat de doamna Stela am inteles ca diferenta ... este vorba de un software si 
este undeva la 25 mii lei.. Va intreb domnilor consilieri daca s-a platit 35 mii lei de 
ce sedinta ordinara din Octombrie, pentru care domnul secretar spune ca au 
participat 13 persoane pe whatzapp, daca noi am achizitionat cu 35 mii de lei 16 
tablete si  un sofrware care trebuie sa vina cineva sa ne spuna ce face... pentru ca 
nu am inteles nici pana acum. 

Consilier Dobre Adina: Stiti ca au fost discutii si in   sedintele anterioare cu 
privire la donarea acestor tablete la scoala.... ati spus ca nu ne trebuie...După care 
dacă nu ne-am inteles pe whatzapp, domni s-au sa ne dea la toti chiar daca avem 
sau nu avem probleme sa putem sa intram pe o platforma care sa permita.. Cered 
eu... 

Consilier Sercaianu Valerică: Software acela care a fost achizitionat de ce... 
Secretarul general al comunei: Daca-mi permiteti sa intervin... Aceste tablete 

au fost achizitionate in anul 2020, inainte de mandatul dumneavoastra si au fost 
folosite de fostii dumneavoastra colegi... 

Consilier Mirica Irina: A fost luata masura de a folosi aplicatia whatzapp 
pentru ca pentru a folosi tabletele va trebuie un internet cu o viteza foarte mare.. 
altfel sunt intermitente in ascultare...asa a fost luat masura de a sustine sedinta pe 
acea aplicatie.... 

Consilier Leu Stefan-Mădălin: Acest software nu a fost testat inainte??? 
Consilier Mirica Irina: A fost testat la primarie si a mers...mai mult decat atat 

va trebuie o adresa de email valabila pe gmail....Dumneavoastra fiind tanar folositi 
foarte usor partea informatica, dar sunt colegi consilieri care sunt mai care  pentru 
dumnealor partea informatica nu este atat de accesibila.... 

Primarul Petrache Mîrzea: A fost testat la primarie si a mers... 
Consilier Leu Stefan-Mădălin: La sedinta de data trecuta de ce lu le-am 

folosit.... 
Secretarul general al comunei: Nu au fost folosite, pentru ca la sedinta din 

septembrie le-ati refuzat.... 
Consilier Dobre Adina: Atunci am spus ca le donăm, apoi am spus eu in 

sedinta, daca va aduceti aminte, eram in primarie, si spuneam ca data viitoare.. am 
spus ca sa predam tabletele ca fiecare consilier sa-si  treaca o adresa de email pe 
site ca sa facem acea  pagina... ca altfel nu o sa putem sa ne logam... 

Consilier Leu Stefan-Mădălin: Este de râsul lumii... daca am platit 25 mii de 
lei pe software.. sau cat am platit....iar diferenta este pentru tablete.. iar noi donam 
tabletele pe care le puteam cumpara cu 700 de lei bucata...si software ce facem cu 
el... 

Consilier Dobre Adina: Ajungem la vorba domnului Consilier Sercaiau... ca 
trebuie inregistrat ce vorbim... Ambi ati spus ca ar trebui donate... 

Consilier Leu Stefan-Mădălin: Da, dar nu stiam pretul tabletei...dupa aceea 
am aflat... 

Consilier Dobre Adina: Pai dar nu conteaza... pentru ca pana la urma ne 
folosim de ea .. si ca este 700 si ca este 1000 de lei tot aia e.... 

Consilier Sercaianu Valerică: Am si eu ceva de spus...problema e alta daca tot 
se stia ca nu functioneaza.. 
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Consilier Mirica Irina: Ele functioneaza, dar lasati-ne adresele dumneavoastra 

de email si intr-o saptamana  le facem... pe gmail... 
 Consilier Leu Stefan-Mădălin: Eu am lasat-o la dl. Secretar... 
 Consilier Dobre Adina: Rugamintea mea este  ca fiecare dintre noi sa-si treaca 
o adresa de email.... 
 Secretarul general al comunei: Da, dar de gmail..pentru ca suntem 
conditionati de software.... 
 Consilier Leu Stefan-Mădălin: Sa tinem sedintele pe Zoom... 
 Consilier Mirica Irina: Zoom, costa... 
 Consilier Leu Stefan-Mădălin: Costa mai mult de 25 mii de lei... 
 Consilier Mirica Irina: Zoom în anul 2020 nu era disponibil pentru Romania.. 
 Consilier Dobre Adina: Eu zic sa vorbim despre ce este in mandatul nostru 
despre ce a fost acum...  
 Consilier Sercaianu Valerică: Va rog sa malasti sa vb si sa nu ma mai 
intrerupeti... dacă s-a stiut că nu merge.. că nu este internet puternic.. nu toti ne 
permitem internet puternic acasa de ce ni s-a mai dat... mai bine le donam de 
atunci... 
 Consilier Dobre Adina: Cered ca traim in secolul vitezei..si toti ne permem  
internet.. 
 Consilier Sercaianu Valerică: Eu am adresa mea de internet.. ce fac.. imi fac 
si gmail acuma.... 
 Secretarul general al comunei: Aplicatia asa functioneaza.... 
 Consilier Sercaianu Valerică: Mai bine le donam si gata... 

Consilier Mirica Irina: Va rog sa ne trimiteti adresele de email de gmail si se 
rezolva... 

Consilier Sercaianu Valerică: Pe whatzapp.. daca cineva scrie si sterge  nu 
mai apare la niciunul... 
 Consilier Dobre Adina: Daca sunteti intr-o discutie pe whatzapp si stergeti 
ceva stergeti doar din tel. dv nu si din tel meu...va garantez.. 
 Consilier Dobre Adina: Da alte probleme mai sunt? 
 Primarul Petrache Mîrzea: Incepând de luni incepem reparatia la drumuri... 
fiecare consilier sa fie prezent in zona lui... cum cere asa facem... Au fost aprobate 
tabletele pentru scoala, au fost aprobati dezinfectantii din acele proiecte....Am 
asfaltat curtea scolii de la Zarnesti... 
 Consilier Leu Stefan-Mădălin: Parcul Cernatesti... 
 Primarul Petrache Mîrzea: Am rezolvat.... 
 Consilier Nicolescu Ion: S-a rezolvat problema cu Scoala Gimnaziala, privind 
autorizatiile??? 
 Consilier Stanila Sebastian-Valentin: Saptamana trecuta am vb, noi scara o 
avem facuta si montata... noi am achizitionat aceasta scara ca produs.. cei de la ISU 
spun ca trebuia prinsa in proiect.. am  vvorbit si cu doamna Director.. pentru ca nu 
a fost prinsa in proiect... sa vorbim si sa o rezolvam... 
 Consilier Nicolescu Ion: Avizarile se fac pe proiecte... De aceea spun ca 
trebuiesc facute asa cum trebuie... 
Consilier Dobre Adina: Dacă nu mai sunt alte probleme de analizat, declar închisă 
sedinta extraordinară a Consiliului Local Cernătesti din data de 25.11.2021.  
 Vă multumesc pentru participare! 
 

   Presedinte de sedintă,   Secretarul general al comunei Cernătesti,       
    Dobre Adina                       Doru-Vasile Dumitrascu 

 


